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Dotyczy: Zapowiadanych szeroko zakrojonych konsultacji w sprawie wyboru metody naliczania opłat 

za odpady komunalne w Gliwicach. 

 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

W związku z zapowiadaną przez kierownictwo miasta szeroką kampanią informacyjną dotyczącą 

wszystkich dopuszczalnych sposób naliczania opłat za „śmieci” zwracamy się z uprzejmą prośbą  

o przedstawienie szczegółów planowanego przedsięwzięcia w tym szczególności prosimy o odpowiedź 

na poniższe pytania: 

1) Jaki będzie czas trwania wspomnianej kampanii informacyjnej? 

2) Gdzie i w jakich konkretnych źródłach będą prezentowane treści? 

3) Jakie konkretnie dane będą prezentowane mieszkańcom?  

4) Czy dane dotyczące wysokości opłaty z każdej metody będą prezentowane w odniesieniu  

do 1 osoby lub więcej czy do lokalu mieszkalnego np. o powierzchni 45 metrów kwadratowych? 

5) W jaki sposób gliwiczanie mają zdecydować o wyborze najkorzystniejszej formie naliczania 

opłat?  

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

Łukasz Chmielewski 

 


